



**Appointment Vacancy Notice - Office of the Federal
Ombudsman for Victims of Crime // Affichage d'un poste vacant
- bureau de l'ombudsman fédéral des victimes d'actes criminels**

April 5, 2017

The Government of Canada is seeking applications from diverse and talented Canadians from across the country who are interested in the following position:

Federal Ombudsman for Victims of Crime

We encourage you to distribute this opportunity widely within your organization and professional networks. The deadline to apply for this position is **April 25, 2017**. Interested candidates may apply by following this link: <https://www.appointments-nominations.gc.ca/index.asp?lang=eng>. This position is posted under the heading "Justice".

Thank you.

Le gouvernement du Canada sollicite des candidatures auprès de divers Canadiens et Canadiennes talentueux provenant de partout au pays, qui manifestent un intérêt pour le poste suivant:

L'ombudsman fédéral des victimes d'actes criminels

Nous vous encourageons à diffuser cette possibilité d'emploi au sein de votre organisme. Les candidats intéressés peuvent postuler **avant le 25 avril**, et ce, à l'adresse suivante : <https://www.appointments-nominations.gc.ca/index.asp?lang=fra>. Le poste est affiché sous le titre « Justice ».

Merci.